# ADBN HIDDEN GEM OF

# CAMBODIA

TOUR CODE: SAI4HG

D	BFT	LUNCH	DINNER	HOTEL ACCOMMODATION OR SIMILAR
1		<b>*</b>	V	
2	Hotel	٧	Buffet Dinner with Cambodia Cultural Dance show	5* Angkor Miracle Resort & Spa
3	Hotel	٧	V	
4	Hotel	<b></b>		



# Day 1 Singapore → SIEM REAP

Upon arrival at Siem Reap Angkor International Airport – you will be greeted and welcomed by our guide and driver and transfer to your hotel. Your free time.

# Day 2 SIEM REAP – ANGKOR WAT COMPLEX

After breakfast at the hotel, proceed to visit the **old town of King Javaman VII**, the famous and powerful king in the late 12th century. The city is called **Krong Angkor Thom**, the town of Khmer including the temple such as **South Gate of Angkor Thom**, **Bayon Temple complex, Terraces of Elephants, Terraces of Leper King and former Royal Palace**. In the afternoon continue to visit the **temple Ta Phohm**, the only one temple which has been kept in its first natural location to be the example of how most of the temples of Angkor Wat would look like at the time of discovery. After this temple, it is a very good time to see the one classified to the group of the seven wonders, the world heritage and the masterpiece of the world, the **Angkor Wat Temple** which was built by the King Suryavarman II in the middle of the 12th century cover a period of about 30 days, with nearly 2,000 of Apsaras carving on the wall with different gesture, dresses, and hairstyles. Evening we proceed to **Bakheng Hill**, to view the sunset and beautiful scenery of Angkor Wat. Enjoy free time for you to explore the **Pub Street and Night Market**.

## Day 3 SIEM REAP – TONLE SAP LAKE – CITY TOUR

Breakfast in the hotel, proceed to visit the **floating village of Chong Khneas**, located 12 km south of Siem Reap. Take a boat trip in a traditional wooden boat on the **Tonle Sap Lake**, the "Great Lake " of Cambodia, one of the largest in Asia to visit the Floating village and observe the lifestyle of people living on water. Back downtown for a visit to **Artisans D'Angkor** the handicraft school to observe how they make handicraft and opportunity to make some local souvenir purchase.

## Day 4 SIEM REAP → Singapore

Breakfast in a hotel, free time at your own leisure to explore on your own. Afterward transfer to airport for your flight back to Singapore.



Note:

- 1) During major international or local festive events, accommodation may not be arranged in city as stated on above.
- Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- 3) All hotel ratings are based on local standard and varies in facilities and location. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.4) In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese
- 4) In the event of any discrepancy between the English and Chinese functaries, the Chinese version shall prevail.
  5) Hong Thai Travel & local travel agency are not responsible for room allocation if there is
- 5) Hong Thai Travel & local travel agency are not responsible for room allocation if there is different in terms of room type & size.
- 6) Tour is fully conducted in Mandarin.



天数	早餐	午餐	晚餐	酒店住宿或同级	
1		<i></i>	~	5* Angley Minerle Descut 9	
2	酒店内	$\checkmark$	自助晚餐+ 柬埔寨文化舞蹈表演	- 5* Angkor Miracle Resort & Spa	
3	酒店内	$\checkmark$	$\checkmark$		
4	酒店内	<b>+</b>			崇克涅水上村庄

#### 第一天:新加坡十 暹粒

抵达暹粒吴哥国际机场后,我们的导游和司机将迎接您并送您前往酒店。之后为自由活动时间。

#### 第二天: 暹粒 - 吴哥窟建筑群

在酒店享用早餐后,前往参观阇耶跋摩七世国王的古城,他是 12 世纪末著名而强大的国王。这座城市被称为吴哥城(Krong Angkor Thom),是高棉人的城市,包括吴哥城南门、巴戎寺庙群、大象平台、癞王平台以及旧皇家宫殿等寺庙。下午继续参观 塔布笼寺,这是唯一一座保持在其原始自然状态的寺庙,展示了吴哥窟大多数寺庙在被发现时的样子。参观完这座寺庙后,是 时候参观被列为世界七大奇迹之一、世界遗产和世界杰作的吴哥窟。这座寺庙由苏耶跋摩二世国王在 12 世纪中期建造,耗时约 30 年, 墙上刻有近 2000 位姿态、服饰和发型各异的天女雕像。傍晚我们将前往巴肯山观看日落, 欣赏吴哥窟的美丽景色。晚 上,您可以自由探索酒吧街和夜市。

#### 第三天: 暹粒 - 洞里萨湖 - 市区游览

在酒店享用早餐后,前往距离暹粒以南12公里的崇克涅水上村庄。乘坐传统的木船在洞里萨湖——柬埔寨的'大湖',也是亚 洲最大的湖泊之一——游览水上村庄,观察水上居民的生活方式。返回市区参观吴哥艺术工坊,这是一所手工艺学校,您可以 观看手工艺制作的过程,并有机会购买一些当地的纪念品。

#### 第四天: 暹粒 🖌 新加坡

www.hongthai.com.sg

在酒店享用早餐后,您可自由安排时间自行探索。之后送往机场,搭乘航班返回新加坡。





- 1. 在国际或当地重大节日活动举行期间,酒店住宿可能无法按照行程安排。 2. 团队如有合拼或行程顺序更改, 恕不预先告知, 将以当地旅行社安排为准。 3. 酒店等级是以当地为标准。如遇当地酒店客满等因素,将以同等级的酒店 取代。 4. 若中英文行程版本出现不符之处,将以中文版本为依据。
- 5. 房间的差异,包括房型、面积、景观,均由酒店分配而定。
- 团体全程将以华语讲解